
De Surinaamse Orde van Advocaten 
Postadres: Eduard J. Brumastraat no.  63  

Telefoon: 477729/8565919/8723466 
Email: surinaamseordevanadvocaten@gmail.com 

 

Datum: 31 maart 2023 

Tijd: 18:00-21:00 

Locatie: Lalla Rookh Gebouw (Ballroom) 

 Lalla Rookhweg no. 54 

Agenda: 

1. Opening 

2. Mededelingen 

3. Ingekomen stukken 

4. Begroting 2023 

5. Behandeling en stemming Protocol ontstentenis en belet 

6. Begeleiding en bevoegdheden advocaat-stagiaires 

7. Nationaal Dialoog 

8. W.t.t.k./ Rondvraag 

9. Sluiting 

 

1. Opening: 

De Deken opent de vergadering om 18.50. Zij heet de leden van harte welkom en vraagt een 

minuut stilte voor het heengaan van mr. L. Palmburg. De Deken verzoekt namens de Raad om 

de mededeling van Unit Handel over het fysiek procederen toe te voegen aan de agenda voor 

agendapunt 7. Alle leden hebben voorgestemd.  

 

2. Mededelingen: 

De Secretaris doet de volgende mededelingen: 

  De Raad heeft meegedaan aan verschillende activiteiten: 

  01.11.23: Kennismaking met Surinaamse Notariële Beroepsorganisatie (SNB) 

  23.11.23: Gesprek Coördinator Unit Familie  

  09.12.23: Presentatie van Reclassering Nederland en het Onder directoraat Forensische Zorg 

  15.12.23: Infosessie BTW 

   

  Er zijn verschillende gesprekken geweest met verschillende Nederlandse organisaties over 

cursussen en opleidingen:  

 

  08.12.23: Stichting Dutch & Detained 15.02.23- Guidepoint 

  10.01.23- Kennismakingsgesprek met de Voorzitter van Raad voor de Rechtspraak 

  26.01.23- Kennismaking met Mathilde Groenendijk, strafrechter Nederland en technical 

coördinator training programs van het EU-project Strengthening the (criminal) justice system in 

Suriname en directeur en projectmanager van CILC  
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  07.02.23 en 08.02.23: Presentatie IACHR (Inter-American Commission on Human Rights) 

  08.02.23: Official Opening EU Funding “Strenghtening the (Crimanal) justice System in Suriname 

  08.03.23: Rondetafelgesprek “Waarheid en waarheidsvinding” 

  30.03.23: Reclasseringsproject 

  DNA- Academische Week 3 april t/m 5 april 2023 

  De Academische week van De Nationale Assemblee vindt sinds vorig jaar plaats. Vorig jaar was 

de SOVA niet uitgenodigd, maar dit jaar wel. De Deken en lid mr. S. Essed zullen de SOVA 

vertegenwoordigen. 

  Fysieke zitting met ingang van 30 april 2023. Dit punt is toegevoegd aan de agenda. 

   

  De maand Juni 2023 wordt uitgeroepen tot de AML (Anti- Money Laundering) maand. 

  De Deken geeft aan dat de nieuwe wet AML (WMTF) is aangenomen en aangekondigd. De Raad 

is erop aangesproken door de FIU en op het belang van de nieuwe AML wet aangewezen. De 

leden weten niet met de wet om te gaan. Advocaten zijn een belangrijke groep in deze. In het 

kader hiervan heeft de Raad een aantal activiteiten georganiseerd. Advocaten moeten weten 

hoe om te gaan met die wet. Er is een infosessie en training gepland. De training zal verzorgd 

worden door Mr. Nailah van Dijk. 

   

   

  Website demo en update: klachtenpagina, registratie leden, nieuwe advocatenopleiding. De 

Secretaris geeft een website op update. Leden kunnen zich nu registreren op de website met 

hun advocatenpas. Elk lid ontvangt een inlogcode en wachtwoord om toegang te krijgen tot de 

exclusief gedeelte website. De Deken geeft een demonstratie van de website. De Deken geeft 

aan dat de notulen van de vorige vergadering d.d. 31 oktober 2022 eerst verwerkt moet worden 

en dan wordt het geüpload. In totaal moeten er nog een notulen en met vandaag twee notulen 

worden geüpload. 

   

  Mr. Hugo Essed vraagt als de namen van de advocaten op een pagina geplaatst kan worden, 

zodat je makkelijk naar beneden kan scrollen. Mr. Sardha Sitaram is het eens met hem. Mr. 

Algoe vindt het prima zoals het is. 

 

  Ten aanzien van het Reclasseringsproject geeft Mr. Algoe aan dat het project is gestart op 3 april 

bij het politiebureau Geyersvlijt. Verdachten kunnen in aanmerking komen voor een staakstraf.  

 

3. Ingekomen stukken 

De Secretaris noemt alle brieven die binnen zijn ingekomen namelijk: 

  5 x verzoekschriften advies tot toelating advocaat-stagiaires 

  12 x brieven m.b.t. advocaat-stagiaires 

  04.11.23- Brief Ministerie van Justitie en Politie: Uitnodiging gesprek m.b.t. betrokkenheid 

advocatuur bij pilot Taakstraffen 

  03.11.22- Brief mr. M. Nibte: opvraag dossier 

  Brief mr. S. Gadjradj: overdracht twee dossier inzake Woei A Sioe 

  18.11.22- Brief Hof van Justitie: Uitnodiging beëdiging Notaris M. Apinsa 



  19.11.22- Brief Ministerie van Justitie en Politie: vertegenwoordiger tbv Commissie Herziening 

Wetboek van Strafvordering 

  21.11.22- Brief mr. Leter: kantooradres en nummer 

  07.12.22- Brief mr. K. Alakhramsing: hervatting advocatenpraktijk 

  08.12.22- Brief Ministerie van Justitie en Politie: Ordebesluit Advocatenopleiding 

  08.12.22- Brief Ministerie van Justitie en Politie: aanbieding communicatiemateriaal Nationaal 

Mensenrechten Instituut 

  12.12.22- Ministerie van Justitie en Politie: Piketrooster 02.01.23-02.07.23 

  Brief Ministerie van Justitie en Politie: Betrokkenheid mr. Ch. Algoe bij Makandra 

reclasseringsproject 

  13.12.22- Brief Constitutioneel Hof Suriname: rechten t.a.v. de LGBTI in Suriname 

  13.12.22- Brief Ministerie van Justitie en Politie: infosessie ihkv het Nationaal Mensenrechten 

Instituut 

  14.12.22- Hof van Justitie: Uitnodiging beëdiging advocaten 

  14.12.22- Uitnodiging Nationaal Mensenrechten Instituut 

  03.01.23- Brief Surinaamse Notariële Beroepsorganisatie: uitnodiging presentatie 

  04.01.23- Brief Hof van Justitie: Verzoek kennismaking met de Voorzitter van Raad voor de 

Rechtspraak en bijwoning interne kick-off Raio Opleiding Civiel 

  25.01.23- Brief Openbaar Ministerie: ingebruikname van videoverhoor-system 

  27.01.23- Brief mr. R. Truideman: klacht lange afhandeling processtukken kantongerecht en Hof 

  27.01.23- Brief Deviezencommissie: Algemene beschikkingen  

  27.01.23- Brief Directoraat Nationale Veiligheid: Uitnodiging sessie IMPACS: “Law Enforcement 

Officials, Judiciary Professionals and National Security, Senior Officials” 

  27.01.23- Brief Ministerie van Justitie en Politie: Chair’s event to celebrate the 10th Anniversary 

of the adoption of the United Principles and Guidelines on access to legal aid in Criminal Justice 

Systems 

  03.02.23- Brief DNA: uitnodiging hoorzitting boeken 3 en 5 NBW op 08.02.23 

  08.03.23- Email Raad Internationale Sancties: MOU met de SOVA 

 

Er zijn enkele opmerkingen n.a.v. de ingekomen stukken: 

Mr. Algoe geeft de klacht dat over het algemeen zaken te lang duren. De Deken stelt voor dat 

klachten met de details gemaild moeten worden naar de Raad op gezette tijden zodat de Raad 

deze klachten kan mailen naar de desbetreffende units. Mr. Algoe vertelt dat het lang duurt om 

rechtsingang te krijgen bij voogdijzaken. De Deken stelt voor dat de leden of de SOVA het Hof 

van Justitie bombarderen met mails over deze kwesties.  

 

Met betrekking tot de binnengekomen mail van de RIS. De Deken geeft aan dat de mail een 

bijlage met de MOU-overeenkomst bevat die ondertekend moet worden. Er is geen inleiding 

gegeven met betrekking tot de overeenkomst door de RIS. Waarom de overeenkomst 

ondertekend moet worden en in het kader waarvan. De Deken heeft een reactie gevraagd naar 

wie de organisatie is en de details, maar de Raad heeft nimmer antwoord gehad op de mail. 

 

Mr. E. van der Hilst heeft een voorstel met betrekking tot lange duur voor rechtsingang. Zij geeft 

aan dat er brieven geschreven moet worden naar de units met een cc naar de Raad.  



 

Mr. N. van Dijk geeft aan dat de RIS is een instituut die is voortgesproten van de wet AML. Zij 

hebben als taak Global sancties te implementeren in Suriname. De RIS werd vermoedelijk 

aanbevolen om met de SOVA een MOU te tekenen. Maar de aanpak is wel erg onhandig.  

 

De Deken stelt dat de Secretaris erover moeten nadenken met betrekking tot het eerste 

voorstel om de Raad te cc-en wanneer er wordt gemaild naar de units. Er komen al heel veel 

mails naar binnen.  

Mr. H. Essed vraagt zich af of het wel correct is om de Raad een CC te sturen.  

Mr.  Serena Essed stelt voor om de rechter apart te mailen en de Raad een aparte mail te 

sturen.  

Mr. N Van Dijk geeft aan dat het procesreglement op onze tafel is gezet. Het is verwachtbaar dat 

het verkeerd zou lopen en er wordt wel verwacht dat er acties worden genomen door de Raad. 

Mr. Wekker denk niet dat bij de eerste keer gelijk naar de Raad gemaild moet worden. Bepaalde 

rechters reageren wel vaak. Bij de tweede brief kan hier eens kan er een CC naar de raad.  

Mr. Matawlie doet het verzoek om eerst de agendapunten te behandelen en dan de vragen te 

stellen bij agendapunt wat er ter tafel komt. 

 

4. Begroting 2023 

De Penningmeester presenteert de begroting. De contributie moet naar aanleiding van de 

behoefte van de begroting vastgesteld worden. De contributie over het geheel jaar januari tot 

en met december is dat een totaal SRD 141.000, -. Dit is begroot aan de hand van het aantal 

leden (gesteld op 235). De advocatenopleiding heeft opgebracht SRD 102.750, -. De totale baten 

zijn dus SRD 243.750. Bij de post lasten zijn er minimaal 4 ordevergaderingen begroot conform 

het huishoudelijk reglement. In maart 2023 werd de eerste ordevergadering gehouden en dat 

bedraagt is SRD 18.500, -. Met de inflatie hebben we de begroting op basis van de 

ontwikkelingen van de SRD opgemaakt. Juni en juli bedraagt SRD 18.500. Voor de 

raadsvergadering is de uitgave SRD 3.750 per maand. De vergaderingen worden gehouden op de 

eerste en derde maand. Totaal bedraagt het SRD 52.500. De conferenties zoals de AML-sessie en 

training zijn beraamd op totaal SRD 204.109,05. In november hebben wij nog een symposium 

gepland, beraamd op SRD 30.000. De advocatenopleiding is vernieuwd. Wij hebben een nieuwe 

advocaten opleiding en de SOVA moet een deel van die kosten bijdragen. De eindejaar viering is 

ook meegenomen. De nieuwe advocatenopleiding is nog niet beraamd die kosten komen er nog 

bij. 

 

De Deken: De Raad is bezig is met het CDR om de documenten op te maken. Na de aanmelding 

van de stagiaires zal er een instaptoets worden gemaakt. En daarna weten wij hoeveel mensen 

op de opleiding zijn. 

De rally is begroot op SRD 90.000. Mr. Pamela Karg geeft een inleiding over de rally. Ze geeft aan 

dat in eind augustus en september de rally wordt gehouden en het gaat om de participatie van 

de SOVA en de rechtsbeschermingsvrienden zoals het Openbaar Ministerie het Hof van justitie 

de griffiers, de deurwaarders. 



De Penningmeester geeft aan dat de huur van het kantoor SRD 2.500 is begroot. Vanaf juni 

2023, omdat de huur verloopt en er wordt verwacht dat er een verhoging komt. De Raad gaat 

daarover in gesprek met het CDR. De advocaten opleiding kost SRD 18.000. De accountant in 

opleiding vraagt SRD 19.488. Het administratiekantoor heet A’Doyas Financial Services, die 

accountant heet mevr. Naomi Blijd. De Secretaris heeft hulp nodig en heeft aldus een assistent 

nodig. De administratieve kracht hebben wij begroot of per maand SRD 2.500. Dat is een totaal 

van SRD22.500. Post lasten is in totaal SRD 705.657,05. 

 

De Deken: er is een negatief saldo en dus een begrotingstekort uitgaande van de contributie van 

SRD 50 per maand per lid. Op basis van de begroting zou de contributie moeten bedragen SRD 

250,23. Rekening houdend met de advocaten zou er eventueel een korting worden gegeven van 

SD 36,44. De Penningmeester gaat eerder uit van een bedrag van SRD 250,23. 

 

Er zijn een aantal vragen van leden:  

Mr. Van Dijk gaat akkoord met de begroting. Ze vraagt om rationeel te kijken en liever het 

bedrag van SRD 250,- te hanteren voor de contributie. De contributie van SRD 250 is zonder de 

kosten voor de advocatenopleiding.  

Mr. N. Ramnarain: Rally is begroot op SRD 90.000 dat zijn de lasten waar haal je eruit? Gaan 

mensen betalen? Gaan we fundraisen? 

De Deken: als SRD 90.000 wordt overschreden dan komt erbij. De Deken geeft aan dat het geen 

fundraising is. 

Mr. Meijnaar: wij zijn de SOVA. We gaan niet fundraisen voor geld. Zijn tweede opmerking is de 

SRD 250 op basis van alle leden die betalen of op basis van de minderheid? Dan moeten we een 

aanpassen. Nu moet de contributie hoger vastgesteld worden, omdat er minder leden betalen. 

De Deken: we niet moeten uitgaan dat leden niet zullen betalen. Nu betalen ze al voor het heel 

jaar. De tekeningsbevoegdheid voor de bank komt nu in orde en internet banking komt ook al in 

orde en dan kunnen we zien wie wel en wie niet betaalt. 

Mr. H. Essed: vindt dat leden die langer dan 3 maanden niet hebben betaald geschrapt moeten 

worden van het tableau. Wij zijn de Orde van Advocaten. Geen contributie betalen betekent dat 

je niet hoort tot de club. De hoogte van SRD 500 is aanbevolen. 

Mr. Serena Essed: een voorstel van $ 10 per maand als contributie.  

 

Mr. Wekker: verwijst naar de vorige vergadering. Het vorig bestuur moet het geld terugstorten 

hoe staat het daarmee? 

De Deken geeft aan graag eerst dit agendapunt af te willen ronden.  

Mr. Pick: er wordt uitgegaan dat er niet veel betalen hoeveel betalen er nu?  

Deken: we weten dat nu niet, wanneer de internetbanking eindelijk rond is dan gaan we zien 

hoeveel aanschrijvingen er zijn. De meeste betalen over het geheel jaar. 

De Penningmeester geeft een schatting van de leden die contributie betalen en Dat is ongeveer 

50%.  

Mr. Algoe: zij vraagt als de begroting niet gesnoeid kan worden. De begroting hoeft niet royaal 

gemaakt te worden. We moeten elke elkaar tegemoetkomen.  

De Deken vraagt welke punten royaal zijn. 



Mr. Jordan: SRD 500 is een hele grote sprong van SRD 50. Houd rekening met de beginnende 

advocaten. We kunnen geen rally organiseren met het OM voor de saamhorigheid. Ze snapt het 

doel van de rally niet ook gelet op de positie van de advocaten. 

Mr. Antoon Karg: kunnen wij dit in stemming brengen of kan dit geagendeerd worden.  

Mr. Serena Essed: hoe lang is de SRD 50 vastgesteld? Het is meer dan billijk om USD 10 bij te 

dragen en in stemming te brengen.  

De Deken geeft aan dat de contributie al SRD 50 bedraagt vanaf het jaar 2014. De Deken geeft 

aan met de financiële persoon af te stemmen.  

Mr. Ramnarain vraagt naar een voorbeeld van algemene kosten. 

Deken: Algemene kosten die algemene kosten toekennen aan het aan de gehele organisatie. 

Mr. N. Van Dijk: we al jaren praten over de contributie. Ze is niet ongevoelig voor het punt van 

mr. Jordan. Voor jonge advocaten in het eerste en tweede jaar kan die SRD 500 per maand niet 

gehanteerd worden. Geef ze een Grace-periode zodat zij een contributie van SRD 50 per maand 

betalen. 

 

De Deken: de discussie zal worden gevoerd over nieuwe contributie en wil een stap terug naar 

de inhoudelijke van de begroting. Wie is het niet eens met de begroting? De Deken is het niet 

oneens met de verhoging van de contributie. SRD 250 beginnen voor de jongeren en SRD 500 

voor de ouderen.  

Mr. Algoe: vraagt als er sancties zijn voor degenen die niet betalen. 

 

Er ontstaat weer een discussie over de verhoging van de contributie.  

 

Mr. Van de Hilst: er was een Commissie over de sanctie van de achterstanden. De Commissie 

moet weer aan het werk om de sancties de bespreken.  

Mr. Nazir: geeft aan dat er geen sanctie is. Er is een rechtszaak tegen de Orde geweest met 

betrekking tot de contributie. Er moet wel een sanctie komen.  

Mr. Van dijk: stelt voor om te stemmen over de begroting.  

De Deken: ze is het niet oneens is maar niet alle leden kunnen SRD 500 voldoen. De Deken geeft 

verder aan dat na de laatste vergadering de Raad werd opgedragen om na te gaan hoe we de 

gelden terug zouden vragen van de commissieleden. Er is een mail verstuurd dat de vergadering 

heeft besloten dat het geld teruggegeven moet worden. Een lid heeft een betalingsregeling 

gevraagd een lid heeft niet betaald, de rest van de leden hebben wel betaald. De vorige Deken 

heeft niet betaald.  

Deken: haar persoonlijke mening is dat de SOVA niet heeft gevraagd naar rekening en 

verantwoording door een Commissie. In een beschaafde organisatie dient eerst een financiële 

vergadering voor rekening en verantwoording gehouden te worden. Daarna dient er decharge 

verleend te worden. Er is geen financieel verslag gegeven.  

Nu is er een nieuw bestuur en wordt verwacht dat die de onvolkomenheden van de vorige moet 

oplossen. De vorige Deken heeft een soort financieel verslag gemaild maar zij heeft geen 

rekening en verantwoording gegeven niet zoals het bij een organisatie behoort. De persoonlijke 

mening van de Deken is dat als de vergoeding terug wordt gevraagd en die niet teruggestort 

wordt wat doe je dan? Dit zal wel schade brengen aan onze organisatie als er een rechtszaak of 

een strafrechtelijk, politioneel onderzoek gestart. 



 

Mr. Antoon Karg: twee van de leden doen de RAIO-opleiding. Er moet wel doorgegeven worden 

dat die leden de gelden hebben teruggestort. 

Mr. Hugo Essed: vindt dat er een weloverwogen motivering is gegeven door de Deken om af te 

zien van sancties tegen de vorige Deken. Het is onsmakelijk, de acties van de vorige Deken maar 

hij staat achter het standpunt van de Deken. 

Mr. Wekker: kan zich terugvinden in het standpunt van de Deken, maar de begroting moet 

goedgekeurd worden. Er wordt gevraagd naar de situatie met de banken hoe ga je daarmee 

om?  

De Deken: geeft aan dat de banken de overige banken de volgende stap is. Ze moet steeds 

antwoord krijgen van de SPSB over de rekeningen van de SOVA daar. 

Mr. Nazir: De vorige besturen of de raden ervoor hebben altijd financieel verslag gegeven. 

Decharge werd verleend. 

De Deken: Dit is niet waar. Het vorig bestuur heeft niet overgedragen. Dit is uitgebreid 

besproken bij de vorige vergadering. Er is geen overdracht geweest.  

Mr. Gout bevestigt dat er geen overdracht, althans financiële overdracht is geweest.  

Mr. Serena Essed: Wij zijn in gebreke gebleven en dat moet gecorrigeerd worden. Welke 

stappen zullen genomen worden? Er moet rekenschap worden gegeven voor wat er is gebeurd 

met die SRD 100.000. Rekenschap zoals het hoort. Er anders moet er nagegaan worden hoe we 

verder gaan met de vorige Deken. Er moet op zijn minst terug worden betaald. 

Mr. N. van Dijk: vindt dat de vorige Deken en de raadsleden aangeschreven moeten worden en 

rekenschap gevraagd moeten worden. Er moet gelijkelijk worden behandeld. Laten we de zaken 

niet gewoon zo Laten? We gaan niet verder. We Laten het niet voor wat het is en zand erover. 

Om verder te gaan moet er financieel wel dechargé worden verleend. Het heeft consequenties. 

De Penningmeester: eens met mr. van dijk. In 2022 heeft zij gevraagd om ons te ontslaan van 

het financieel verslag. 

Mr. Van Dijk: dat het besluit is genomen. De nieuwe raad is juridisch gevrijwaard van de 

aansprakelijkheid voor de uitgaven in maart 2022. Decharge moet nog gebeuren. 

De Deken geeft aan dat zij niet heeft gezegd dat ze het maar zo laat. Zij geeft echter wel mee dat 

wanneer er een civielrechtelijk of strafrechtelijk onderzoek gedaan moet worden, dit wel schade 

zal toebrengen aan de organisatie. Maar het ligt aan de vergadering om een besluit daarover te 

nemen. Van haar kant heeft zij de vorige Deken wel gevraagd naar rekening en verantwoording. 

Mr. Van Dijk: op basis van het verslag van de accountant moet de vorige Deken weer 

aangeschreven worden.  

Mr. S. Essed: er moet eerst rekenschap gevraagd worden.  

De Deken: sluit deze discussie af en stelt twee vragen. Zij wil twee punten in stemming brengen. 

Mr. Sardha Sitaram: geeft aan dat er inderdaad in het Huishoudelijk Reglement een fout staat 

op basis van artikel 34 moet er bekend gemaakt worden bij ministeriële beschikking. Elke 

verandering moet bij ministeriële beschikking. Het huishoudelijk reglement is een ministeriele 

beschikking. Eerste Reglement in orde besluit maken. Bij elke ALV jaarlijks vaststellen en koppel 

terug met de begroting. 

De Deken: het huishoudelijk Reglement moet aangeven dat de contributie jaarlijks moet worden 

bepaald bij de ALV. De hoogte van de contributie dient vastgesteld te worden ALV. Het 

Reglement is een ministeriële beschikking.  



Mr. Cedric Meijnaar: vraagt of het handig is om de minister te schrijven wat er veranderd moet 

worden. Het is niet handig om elke vergadering elk jaar te contributie te bepalen.  

De Deken: Contributie moet een keer per jaar op de vergadering bepaald moet worden.  

 

Er ontstaat te discussie over de ministeriële beschikking.  

Mr. Wekker: de begroting moet gesnoeid worden.  

Mr. Hugo Essed: denkt niet dat de contributie bij de ministeriële beschikking vastgesteld moet 

worden. De orde bepaalt dat. Met betrekking tot de rechtszaak heeft de orde verloren. Er moet 

eerst worden nagegaan wat de overwegingen zijn geweest van de rechter en waarom de orde 

de zaak heeft verloren. Heeft de Orde toen verkeerd gehandeld? 

 

Er wordt een contributie Commissie geïnstalleerd de voorzitter is mr. Sardha Sitaram, leden mr. 

Hugo Essed en Aartie Radja.  

De Deken: kan de commissie binnen een maand een voorstel doen? Mr. Essed geeft aan 6 

weken. De commissie moet vaststellen: Hoe moet de contributie goed vastgesteld worden en 

hoe moet het aangepast worden? 

 

De Deken vervolgt met het punt begroting en verhoging daarvan. De begroting draagt geen 

goedkeuring.  

Mr. Wekker: geeft aan dat het financieel niet mogelijk is om een rally te organiseren.  

Mr. Algoe en van Dijk zijn het eens. 

Mr. Serena Essed: SOVA doet niets. Nergens hebben wij een added value. De rally is een heel 

goed idee. Er is een teambuilding.  

 

Er ontstaat een discussie over de rally en het geld dat begroot is voor de rally. 

 

De Deken: heeft het gevoel dat de rally wel uitgevoerd moet worden, maar dat de rally niet van 

de vergadering niet op de begroting mag. De Deken brengt dat in stemming en de rally wordt 

weggehaald van de begroting. De Deken vraagt: als de rally weggehaald wordt van de begroting 

of de leden wel akkoord gaan met de begroting. 

 

De leden geven aan dat zij niet akkoord gaan met de begroting. 

Penningmeester: gaat verder met de begroting. 10% zijn voor onvoorziene kosten. De rally gaat 

ervan af. En algemene kosten zijn kosten zoals webhosting transport kosten en Raad voor 

voeding. 

De Deken: als de begroting goedgekeurd kan worden onder de voorwaarden dat de rally 

wegvalt en in plaats daarvan een eigen bijdrage wordt gevraagd. En dat onvoorziene kosten 10 

% bedraagt in plaats van 20%. 

Mr. Van Dijk: de eerste voorwaarde is dat de Commissie te werk gaat. Er moet nog een 

vergadering komen en bij die vergadering de verhoging van de contributie koppelen. 

De Deken: vraagt om het om te keren. Laten we uitspreken over de wijziging van de contributie. 

Nadat de Commissie heeft uitgezocht en geadviseerd. 

 



De leden gaan akkoord met wat de Deken voorstelt. Alle leden gaan akkoord dat de 

contributie wordt aangepast in afstemming met de begroting en dat de Commissie adviseert 

over hoe de contributie wordt verhoogd en wat de hoogte van die contributie zal zijn. 

Eerste besluit: 

De Deken vraagt toestemming hangende dit traject wel activiteiten uit te voeren zoals gepland 

zodat wij door kunnen werken. 34 advocaten stemmen voor en gaan akkoord. 

 

Tweede besluit: 

Gaat de vergadering akkoord met de begroting onder de voorwaarden dat de rally ervan af gaat 

en dat de onvoorziene kosten van 10% en dat de Commissie adviseert over de aanpassing van de 

contributie en de hoogte van de contributie kon vorm de begroting en dat zij alvast beginnen? 

34 stemmen unaniem voor akkoord. 

 

5. Behandeling en stemming Protocol ontstentenis en belet 

Deken: Kunnen we dit punt ook overhevelen naar de volgende vergadering? Iedereen stemt voor 

akkoord 

 

6. Begeleiding en bevoegdheden van advocaat-stagiaires 

Deken: Het standpunt van het Hof van justitie is dat de Orde bepaalt. Op dit moment geeft de 

patroon toestemming om tijdens zittingen waar te nemen. Hebben we toestemming om dit punt 

over te hevelen naar de volgende vergadering? Iedereen stemt voor en gaat akkoord. 

 

7. Fysieke zittingen Unit Handel 

Mr. Meijnaar: wat is de reden dat ervan digitaal procederen weer wordt overgegaan naar fysiek 

zittingen? De Deken geeft aan dat er gesteld wordt dat er geen COVID meer is en er geen 

noodzaak is voor digitaal procederen. 

Mr. S. Essed: Het voorstel is om onze positie op te eisen en dat dit niet zonder ons kan. Wat is de 

visie? 

Mr. Wekker: eerst met de evaluatie komen en de tweede is geregeld In het Procesreglement. De 

SOVA moet eerst een evaluatie doen.  

Mr. Ramnarain: de rechter in Nickerie heeft aangegeven wat het probleem is. Sommige collega’s 

dienen hun conclusies heel laat in en wij moeten ons ook houden aan de regels.  

Vice- Deken: de maatregelen wegen niet op tegen het percentage dat zich niet houdt aan de 

regels. Bij de ander units werkt het wel prima. Het grootste probleem is de capaciteit. 

Mr. Meijaar: heeft dit te maken met Nickeriezittingen? Vraag eerst de coördinator naar de 

beweegredenen en de president van het Hof van justitie. 

Mr. Dubois: we moeten een oplossingsmodel zoeken. We hoeven het wiel niet opnieuw uit te 

vinden hoe zit het in Nederland? Elke advocaat in Nederland kan inloggen en er wordt 

verbonden met de zitting. Er moet een inlogsysteem bedacht worden en wij kunnen bijstand 

vragen. 

Deken: stel dat er geld is, we zijn dan een aantal maanden verder. Wat is het voorstel in de 

tussentijd?  

Mr. Serena Essed: er moet uniformiteit zijn tussen de units. Wat werkt het best bij die units.  



De Deken geeft aan dat door unit handel wordt aangegeven dat zij in tegenstelling tot Unit 

Kortgeding veel minder goed bezet is.  

Mr. Wekker: We moeten nu niet teruggaan naar fysiek. We moeten intern kijken waar het 

misgaat. 

Mr. Algoe: We moeten de olifant in de Kamer noemen. Geen enkel unit heeft dat probleem. 

Griffier Ramdien is het probleem. 

Deken sluit af. De Raad gaat in gesprek met unit handel. Er gaat een brief gestuurd worden over 

de gevoelens van de leden. We gaan het vragen om een evaluatie en we willen een bijdrage 

leveren in een oplossing. 

8. Nationaal dialoog 

Mr. Meijnaar: vindt dat er correct is gehandeld. De SOVA heeft mandaat gegeven aan de Raad 

en die was bevoegd om te handelen. Hij verzoekt de leden om niet reply to all de reageren op 

de mails van de SOVA. Er verslag is gegeven over de Nationaal dialoog. De Deken geeft aan dat 

er geen follow up vanuit de Staat geweest. 

 

9. Wat ter tafel komt 

Mr. Mijnaar: vraagt dat leden geen reply to all moeten hanteren. De Deken geeft aan dat hij 

haar elke keer zal appen wanneer Iedereen reply to all reageer. 

Mr. Dubois merkt op dat hij onlangs heeft meegemaakt dat een advocaat stagiaire in de 

beklaagdenbank zat. 

Mr. Pick: vraagt zich af hoe we daarmee als Orde omgaan? 

Deken: De procedure is dat er eerst een gesprek met de wordt Raad gehouden voor de toelating 

tot de balie. Als de Raad merkt dat iets niet in orde is, kan er negatief geadviseerd worden. 

Mr. Pick: Dit is eigenlijk te ver in het traject. Wanneer de stagiaire bezig is met de cursussen 

moet al worden ingegrepen. 

De Deken: Voor de nieuwe opleiding is besloten dat het antecedentenonderzoek nog voor de 

opleiding wordt gedaan.  

Mr Pick: En wat gebeurt er als er een incident plaatsvindt tijdens de opleiding? 

Je zal de stagiaire dat moeten uitnodigen voor een gesprek en afvoeren van de opleiding.  

Mr. Ramnarain: het moet wel in de opleidingsreglementen staat. Zij is van mening dat als je een 

strafbaar feit hebt gepleegd je per direct wordt afgevoerd bewezen of niet. 

Wekker: hoe staat het met de zaken op de parkeerrol? Hij stuurt brieven en mail maar krijgt 

geen reactie. 

Deken: de Raad zal navragen bij de Unit omtrent de parkeerrol 

 

De vergadering wordt om 21:23 uur gesloten. 

Opgemaakt door de Secretaris 

Francyn Djajadi 

 

 


